



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT Date: 27-04-2025 01:37:03 PM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار التاريخ: 27-04-2025 01:37:03 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT was held on 11:30 On 27-04-2025 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 51.55%.	عقدت الهيئة العامة لشركة بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار بتاريخ 27-04-2025 على 11:30 اجتماعا غير عادي وذلك في زوم وبنسبة حضور 51.55 %.
Subject: Decreasing the company's Capital	الموضوع: تخفيض رأس المال
The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 10000000 to 7779331 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 10000000 سهم/دينار إلى 7779331 سهم/دينار، وذلك عن طريق:
The Capital Decrease Method	طريقة تخفيض رأس المال
Decreasing the unsubscribed capital	تخفيض الجزء غير المكتتب به من رأس المال
Reducing the company's unsubscribed capital of JD (2,220,669) shares to become the company's authorized, subscribed and paid up capital to JD (7,779,331) shares	تخفيض رأس مال الشركة غير المكتتب به والبالغ (2,220,669) سهم / دينار ليصبح رأس مال الشركة المصرح به والمكتتب به والمدفوع (7,779,331) سهم / دينار
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة رأس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 7779331 to 16000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 7779331 سهم/دينار إلى 16000000 سهم/دينار، وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Public offering:	اكتتاب عرض عام:
increasing the company's capital by (8,220,669) shares / JD through a public offer addressed to the company's shareholders at a price of 0.25 piasters and an issue discount of 0.75 piasters, for the shareholders registered in the company's records as they are on the fifteenth day from the date of the Authority's approval to register	زيادة رأس مال الشركة بمقدار (8,220,669) سهم / دينار وذلك عن طريق العرض العام الموجه لمساهمي الشركة بسعر 0.25 قرش ويخصم إصدار 0.75 قرش ، وذلك للمساهمين المسجلين في سجلات الشركة كما هم في اليوم الخامس عشر من تاريخ موافقة الهيئة على تسجيل أسهم الزيادة وكل حسب نسبة مساهمته ، وحسب تعليمات التعامل في حقوق الإكتتاب



the increase shares, each according to the percentage of his contribution, and according to the instructions for dealing in subscription rights.	
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر
Authorizing the Chairman of the Board of Directors to proceed with all procedures and with all official authorities, and in the event that the unsubscribed shares are not covered, Authorizing the Board of Directors to take the necessary measures that it deems appropriate and in accordance with the laws, instructions and regulations	تفويض رئيس مجلس الإدارة بالسير بكافة الإجراءات ولدى كافة الجهات الرسمية ، وفي حال عدم تغطية الأسهم غير المكتتب بها تفويض مجلس الإدارة باتخاذ الاجراءات اللازمة والتي يراها مناسبة وبما يتفق مع القوانين والتعليمات والانظمة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Osama Al-nafea	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Al-nafea